
Trzeba bardziej słuchać Boga
niż ludzi…
Kogo dzisiaj słuchać? Jakiej
stacji  telewizyjnej,  radiowej?  Który  program  jest  bardziej
wiarygodny, który
redaktor? Która gazeta, strona internetowa? Który Dziennik,
czy ten o 20.30
albo  ten  o  19.00.  O  tych  samych  rzeczach,  zdarzeniach,
osobach, nawet o Bogu,
mówi się zupełnie inaczej. Można się pogubić. Już sprawiamy
wrażenie ludzi
bardzo pogubionych. Wyrazem tego jest to, jak bardzo jesteśmy
podzieleni,
skłóceni. Każdy pisze, co mu ślina na język przyniesie. Żyjemy
w świecie
agresywnej, choć zawsze skrywanej manipulacji, a najczęściej
jest to
manipulacja  poprzez  słowo,  poprzez  komunikację.  Jesteśmy
bombardowani
informacjami, ale brakuje nam wiedzy. Wiedzy o życiu, o sobie,
o swojej duszy.
Stwierdzenie: Nie zanim się na tym, to dzisiaj częste wyznanie
człowieka, który
doskonale orientuje się na temat najnowszego typu iPhona i
jego możliwości,
który zna najnowsze informacje i plotki z dnia wczorajszego,
ale nie posiada
elementarnej  wiedzy  o  życiu  i  o  działaniu  Boga,  w  swoim
sercu       

 To wszystko pozwala nam lepiej rozumieć słowa
św. Piotra, który dzisiaj mówi, że przede wszystkim trzeba
bardziej słuchać
Boga niż ludzkiego bełkotu. Pewność i mądrość zawarta w Bożym
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słowie, które
głosi Kościół. Poszukiwanie głębi, sensu, by nie ślizgać się
wyłącznie na powierzchni
szumu  informacyjnego.  Wypłyń  na  głębię  –  oto  trudne,  ale
niezwykle ważne
zadanie  dla  każdego  z  nas,  by  nie  być  bezkrytycznym,  by
pielęgnować wewnętrzną
wolność wobec tego potopu informacyjnego, także zwykły, zdrowy
rozsądek. I
bardziej słuchać Boga i Jego słowa? [prob.]


